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Hoven, Anita (Voerendaal)

Van: Faessen, Coen (Voerendaal)
Verzonden: dinsdag 28 juli 2020 23:27
Aan: VDL Griffie
Onderwerp: Heropening burgerijen

L.s. 
 
Ik lees in de stand van zaken ten aanzien van de burgerijen dat het de bedoeling is dat de burgerijen 
respectievelijk op 4 augustus en in september geopend worden. Ik begrijp dat bezoekers van de burgerijen 
elkaar weer vis-a-vis wensen te spreken maar het AGB Voerendaal spreekt haar ongerustheid uit over deze 
openstelling. Meer en meer komen er berichten binnen dat het coronavirus begonnen is aan een heropleving 
en het aantal besmettingen neemt meer en meer toe. In de ons omringende landen wordt het mondkapje ook 
in de buitenwereld en in openbare gebouwen wederom verplicht gesteld? Waar we in Nederland naar toe 
gaan is nog steeds onduidelijk, maar bewoners houden zich steeds minder aan de voorgestelde richtlijnen 
van de overheid en het RIVM.  
 
Het AGB Voerendaal wenst de volgende vragen te stellen en zou daar graag een schriftelijk antwoord op 
krijgen: 
 
1.   Kan de wethouder aangeven in hoeverre in de burgerijen voorkomen gaat worden dat het virus kans 
krijgt om zich te verspreiden? 
 
2. Welke voorzorgsmaatregelen zijn er per burgerij getroffen om de richtlijnen van het RIVM te kunnen 
volgen? 
 
3. Kan de wethouder aangeven of alle bezoekers zich vooraf moeten melden en op welke wijze word5 
geregistreerd of mensen wel of niet tot de risicogroep behoren? 
 
4. In het algemeen zijn de bezoekers aan de burgerijen ouder van leeftijd en jammer maar helaas veelal 
behorend tot een van de specifiek benoemde risicogroepen? In hoeverre wordt vooraf onderzoek gedaan 
naar de bezoekers die aangeven te willen komen? 
 
5. Wie registreert of bezoekers wel of niet klachtenvrij zijn en op welke wijze? 
 
6. Het AGB vindt dat er een risico genomen wordt met de openstelling van de burgerijen. Kan  wethouder 
aangeven of hij dat risico heeft afgewogen en welke argumenten zijn er gebruikt om tot openstelling over te 
gaan. 
 
7. Natuurlijk spreekt ook het AGB de hoop uit dat het allemaal mee gaat vallen omdat ook wij inwoners alle 
vrijheid gunnen, maar wij geven ook aan dat het vertrouwen is als het lopen op een zeer dunne lijn. Wat zijn 
de criteria voor de wethouder om een hersluiting te overwegen? 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Coen Faessen 
Fractievoorzitter AGB Voerendaal 
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